ИНФОРМАЦИЯ О ГЛАВНОМ РЕДАКТОРЕ

Шахов Вячеслав Александрович, заслуженный работник культуры РФ, доктор культурологии, доцент, профессор кафедры философии и культурологии ФГБОУ ВО «Калининградский государственный технический университета», старший научный сотрудник Калининградского филиала Московского финансово-юридического университета МФЮА, главный редактор рецензированного научного журнала «Проблемы межрегиональных связей».
Шахов В.А. автор более 100 опубликованных научных трудов, в том числе за рубежом, посвященных исследованию культуры Калининградской области и Балтийского региона. Имеет многолетний опыт организации и проведения международных научных конференций с участием ученых России, Германии, Литвы, Польши, Беларуси, Австрии в качестве модератора и редактора сборников научных статей. Шахов В.А. - автор книг «Кто мы? русские Принеманья или российские балты» и «Социокультурный феномен русского Принеманья». 
С 2000 года активно осуществляет общественно-научную деятельность в качестве председателя региональной общественной организации «Общество культуры Принеманья».
С 2010 года – постоянный член научно-технического совета Федерального государственного учреждения «Национальный парк «Куршская коса».
С 2013 года Шахов В.А. председатель Научно-исследовательского центра имени П.А.  Румянцева «Мысль», созданного в целях увековечения памяти великого полководца и государственного деятеля России и воссоздания знаменательной истории побед русского оружия на земле исторической Пруссии.
В 2017 году Шахов В.А. стал лауреатом премии городского округа «Город Калининград» «Патриот Земли Российской» имени Великого князя Александра Невского за научно-популярный издательский проект «Русский солдат на дорогах Пруссии».
В 2022 году Шахов В.А. награждён Почетным дипломом-благодарностью Губернатора Калининградской области за заслуги в развитии культуры Калининградской области и достигнутые трудовые успехи в научно-педагогической деятельности.
Имя Шахова В.А. внесено в энциклопедию «Лучшие люди России» под рубрикой «Родины славные сыны и дочери» (2004 год).
Иные ведомственные награды:
Почетная грамота Правления общества «ЗНАНИЕ» РСФСР, 1982 г.; Почетный профессор Российской международной академии туризма, 2012 г.; Почетный доктор политических наук Общественно-политической коллегии г. Клайпеды (Литва), 2008 г.
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Vyacheslav A. Shakhov, Honored Worker of Culture of the Russian Federation, Doctor of Cultural Studies, Associate Professor, Professor of the Department of Philosophy and Cultural Studies of the Kaliningrad State Technical University, Senior Researcher at the Kaliningrad branch of the Moscow Financial and Law University of MFUA, editor-in-chief of the peer-reviewed scientific journal "Problems of Interregional Relations".
Shakhov V.A. is the author of more than 100 published scientific papers, including abroad, devoted to the study of the culture of the Kaliningrad region and the Baltic region. He has many years of experience in organizing and holding international scientific conferences with the participation of scientists from Russia, Germany, Lithuania, Poland, Belarus, Austria as a moderator and editor of collections of scientific articles. Shakhov V.A. is the author of the books "Who are we? Russian Prinemaniya or Russian Balts" and "The socio-cultural phenomenon of Russian Prinemaniya". 
Since 2000, he has been actively engaged in social and scientific activities as the chairman of the regional public organization "Society of Culture of the Prinemaniya".
Since 2010, he has been a permanent member of the Scientific and Technical Council of the Federal State Institution "Curonian Spit National Park".
Since 2013, Shakhov V.A. has been chairman of the P.A. Rumyantsev Scientific Research Center "Thought", created in order to perpetuate the memory of the great commander and statesman of Russia and recreate the remarkable history of the victories of Russian weapons on the land of historical Prussia.
In 2017, Shakhov V.A. became the winner of the award of the Kaliningrad City district "Patriot of the Russian Land" named after Grand Duke Alexander Nevsky for the popular science publishing project "Russian Soldier on the Roads of Prussia".
In 2022, Shakhov V.A. was awarded an Honorary diploma-the gratitude of the Governor of the Kaliningrad Region for his services to the development of culture of the Kaliningrad region and the achieved labor successes in scientific and pedagogical activities.
The name of Shakhov V.A. was included in the encyclopedia "The best people of Russia" under the heading "Glorious sons and daughters of the Motherland" (2004).
Other departmental awards:
Certificate of Honor of the Board of the Society "KNOWLEDGE" of the RSFSR, 1982; Honorary Professor of the Russian International Academy of Tourism, 2012; Honorary Doctor of Political Sciences of the Socio-Political institution of Klaipeda (Lithuania), 2008.
